
BODRUM GÜZEL SANATLAR FAKÜLTESİ  

DEKAN-ÖĞRENCİ BULUŞMASI TOPLANTI RAPORU    

 

07.03.2025 

 

Bodrum Güzel Sanatlar Fakültesi Dekanı Prof. Burcu KARABEY’in öğrenci sorunlarını ve 

isteklerini dinlediği, sorularını cevapladığı “Dekan-Öğrenci Buluşması Toplantısı” 07.03.2025 

Cuma günü Saat 12.30’da Kültür Merkezi Yeşil Salonda, 2 idari personel ile Heykel, Grafik, 

Seramik, Sahne Sanatları ve Dijital Oyun Tasarımı Bölümlerinden toplam 17 öğrencimizin 

katılımı ile gerçekleştirildi. 

 

Bodrum Güzel Sanatlar Fakültesi Dekan-Öğrenci Buluşması Prof.Burcu KARABEY’in açılış 

konuşması ile başladı. Söz alan öğrencilerimizin sorunları ve iyileştirme ile ilgili 

yapılabilecekler aşağıda belirtilmiştir; 

 

1. Seramik Bölümü orta kat tuvalette çöp kutusu olmadığı bildirildi. (bakılacağı söylendi) 

2. Derslik ve atölyelerde klima olmadığı için çok soğuk zorlandıkları bildirildi. (klimaların 

alındığı montajı yapılacağı söylendi) 

3. Kampüs bahçesinde bulunan köpeklerin akıbetinin ne olacağı soruldu. (Belediye ile 

görüşüldüğü bilgisi verildi, ayrıca öğrenci topluluklarınca neler yapılabileceği 

değerlendirileceği söylendi) 

4. Grafik-4 atölye bölgesindeki tuvaletlerin çok kötü, kabinlerin arızalı, aynaların paslı 

olduğu bildirildi. (Teknik personel olmadığı için hizmet alımı yapılmak zorunda 

kalındığı söylendi) 

5. Kırmızı Salon klimasının salonu ısıtmadığı için hasta oldukları bildirildi. (Mevcut 

sistem çalışıyor fakat klimaların biraz erken açılması gerektiği söylendi) 

6. Dersler bittikten sonra sınıfların temizlenmediği bildirildi. (işçi sayısının az olması 

nedeniyle aksamalar oluyor yeterli gelmediği iletildi ayrıca sınıfları kullanan 

öğrencilerin de daha temiz bırakması gerektiği söylendi) 

7. Öğrencilerin sınıf ve atölyeleri çok hor kullandığı belirtildi (Bu sorun için Grafik 

bölümü öğrencileri afiş hazırlayarak farkındalık yaratabileceği değerlendirildi). 

8. Dijital Oyun Tasarımı Bölümü dersliklerinin küçük ve az olması nedeniyle çok sıkıntı 

yaşandığı bildirilerek yeni derslik talebi bildirildi. (Tasarruf tedbirleri gereği yeni bina 

için imkan olmadığı ancak sponsor arayışında olunduğu söylendi.) 

9. Geç vakitlerde okuldan çıkışlarda durakta otobüs beklerken yoldan geçen araçlar 

tarafından rahatsız edildikleri için güvenlik personelinin destek olması istenildi. 

(Emniyet Müdürlüğüne bu rahatsızlıkların daha önceden de iletildiği ve tekrar 

iletileceği söylendi) 

10. Model sayısı yetersizliği nedeniyle sorun yaşandığı ve derslikleri birleştirmek zorunda 

kalındığı bildirildi. (Düzenleme yapıldığı fakat model sayısı azlığı belirtildi) 

11. Zorunlu Seçmeli derslerin açıldığı ancak seçemedikleri, Dijital Oyun Tasarımı Bölümü 

ve Grafik Bölümü-3 seçmeli derslerin az açıldığı ayrıca bölüm dışı seçmeli ders 

sayısının yetersiz olduğu bildirildi. (Bölüm Başkanlarına bu durumun iletileceği 

söylendi) 

12. Kantin bölgesinde dart masası, vb gibi eğlence ve vakit geçirmek amaçlı bir şeyler 

yapmak istedikleri bildirildi. (Gençlik Merkezine gidilebileceği önerisinde bulunuldu) 

13. Yemekhane kantin katında bulunan tuvaletler arızalı, kırık, bozuk ve tuvalet kağıdı yok 

(Firma ile görüşüleceği söylendi) 

14. Kantin sandalyeleri eski, kırık, çürük, paslı. (Firma ile görüşüleceği ve yenilerinin talep 

edileceği söylendi) 



15. Kantin yemek ve içecek fiyatları yüksek kahve 35 tl, hamburger ayran 155 tl daha ucuz 

olması gerekiyor. (Rektörlük fiyatlarının karşılaştırılacağı söylendi) 

16. Yurdun olduğu bölgenin çok güvensiz olduğu özellikle kız öğrencilerin akşamları 

zorlandıkları, Emniyet Müdürlüğünce önlem alınması istenildi. (Bu konunun Emniyet 

Müdürlüğüne iletileceği söylendi) 

17. Yurttan okula gelip giderlerken kişi sayısı 9 dan az olunca araçların kalkmadığı mağdur 

oldukları bildirildi. Ayrıca Metro kavşağından okul arasına ring seferleri yapılması için 

Muğla Belediyesine başvurduklarını ancak taleplerinin kabul edilmediği bildirildi. 

18. Otobüs ücreti için öğrencilerin 1 tl den faydalanma imkanı verildiği,  ancak ikametgah 

olması şartı nedeniyle faydalanamadıklarını, yurt yönetiminden orada kaldıklarına dair 

belge ile faydalanmak için belediye ve İlçe Gençlik Müdürlüğü ile görüşülmesi istenildi. 

(Gerekli görüşmelerin yapılacağı söylendi) 

19. Yurtta internet problemi olduğu için çalışmakta zorlandıkları, odalara su ısıtıcısına izin 

verilmediği, yemek yapamadıkları, ocak sayısının yetersiz olduğu bildirildi. (İlçe 

Gençlik Müdürlüğüne iletileceği söylendi) 

20. Oryantasyon sürecinde aktarılan bilgilerin unutulduğu zorlanıldığı dile getirilerek 

kitapçık hazırlanmasının faydalı olacağı bildirildi. (Öğrencilere kayıt sırasında gerekli 

bilgilerin kendilerine verildiği söylendi ve küçük el kitabı taleplerinin iletileceği 

bildirildi) 

21. Yetenek Sınavı tarihlerinin erkene alınmasının akademik takvim açısından iyi olacağı 

bildirildi. (Bu konuda diğer üniversitelerin sınav tarihleri takip edilmesi nedeniyle 

erkene alınamayacağı söylendi) 

 

 

- Finaller sonunda kaldıkları otel ve apartlardan çıkarılma sorunu yaşayacak 

öğrenciler için Milas’taki yurtta yer ayarlama çalışması yapıldığı görüşmelerin 

devam ettiği bilgisi verildi. 

 

- Erasmus paylaşımlarının önemli olduğu başvuru sürelerini kaçırmamaları 

konusunda, tavsiyelerde bulunuldu. 

 

- Tübitak öğrenci projeleri başvuruları konusunda destek olunacağı bilgisi verildi. 

 

- Yürütülen anket çalışmalarına katılım konusu, sağlıklı bir şekilde cevap verilmesi 

hususu belirtildi ve teşvik edildi. 

 

- Ayrıca öğrencilerimize Bodrum İlçe Gençlik Merkezi ve İlçe Gençlik Spor 

Müdürlüğünün tesislerinin kullanabilecekleri, orada yapılacak toplumsal katkı 

etkinliklerine çalışmalarına katılabilecekleri, çeşitli kültürel etkinlikler 

düzenlenebileceği iletildi. 

 

  

 

 

 

Toplantıya Katılanlar 

Prof.Burcu KARABEY 

Fakülte Sekreteri Sema ÇULHA UYSAL 

Nihal GÜNEŞİ  


